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VERZOEK OM INLICHTINGEN 
 
 
Datum 9 september 2017  
  
Namens fractie VLP 
  
Indiener Jac Heijnen 
  

 
Vraag & antwoord De fractie van de VLP heeft nog diverse vragen met betrekking tot het 

inzamelen van afval: 
 

1. In oktober is besloten dat het tuinafval 2 keer per jaar gratis 
aangeboden kan worden. Er zou een plan van aanpak uitgewerkt 
worden. Zover wij kunnen nakijken is hier nog geen antwoord op 
gegeven cq is er nog geen plan. Graag een status update. 

 
Op dit moment zijn we nog in gesprek met de lokale ondernemers over de 
voorwaarden waaronder het afval ingenomen zal gaan worden. Uiterlijk 
begin april 2018 verspreiden we aan alle huishoudens vier bonnen. Met 
deze bonnen kunnen onze inwoners hun grof tuinafval inleveren bij twee 
lokale ondernemers en het grof huishoudelijk afval bij één lokale 
ondernemer. Het afval kan niet gratis op het milieupark aangeboden 
worden.  
 

2. We ontvangen signalen dat de frequentie van het ophalen van het 
incontinentiemateriaal te laag is. Bij de locatie aan de oude baan 
wordt verwezen naar een inleverpunt bij Bosdael. Waar ligt dit en 
wat wordt er gedaan aan de te volle containers. Wordt de 
frequentie verhoogd? 
 

Het ledigen van de containers voor luiers en incontinentiemateriaal is op 
dit moment één keer per twee weken. Dat is voldoende, en voor sommige 
locaties meer dan voldoende. Recent heeft zich het probleem 
voorgedaan dat de inzamelaar per ongeluk een inzamelronde heeft 
overgeslagen.  Toen dit bij ons bekend werd en de containers overliepen, 
kon men niet ad hoc komen ledigen en heeft dit op zich laten wachten. 
Met als gevolg volle containers en bijplaatsingen.  
 

3. In de gemeente Roermond liggen gratis doorzichtige plastic 
zakken bij o.a. Jan Linders. We ontvangen signalen dat onze 
burgers inmiddels frequent richting Swalmen gaan om daar 
plastic zakken op te halen. Wordt overwogen zelf deze zakken 
gratis aan te gaan bieden. Cq wat kost het als we een zak per 
woning per maand gratis ter beschikking stellen.  
 

Het kunststof verpakkingsmateriaal kan los in de trommel gedeponeerd 
worden. Wanneer een inwoners hiervoor kiest, maakt hij geen kosten 
voor een ‘drager’ (zak). Verspreiden we de zakken ‘gratis’ onder de 
inwoners dan betaalt iedereen mee, niet alleen degenen die zakken 
gebruiken. Het gratis aanbieden van zakken is niet conform het 
uitgangspunt ‘de vervuiler betaalt’. 
 

4. We hebben onze burgers voorzien van de gratis bakjes voor 
keukenafval. Vraag is waar de groene verteerbare zakjes te koop 
zijn die er in zouden moeten? dit schijnt niet duidelijk te zijn.  
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Het aanbieden van één zak per maand is te weinig. Gemiddeld gebruikt 
een gezin vier zakken per maand, dat zijn 50 zakken per jaar 
(ervaringscijfers Roermond). Op jaarbasis bedragen de kosten van het 
‘gratis’ te beschikking stellen van zakken dan tussen de € 14.750. Hierbij 
gaan we ervan uit dat onze inwoners  de zakken ophalen bij 
distributiepunten, zoals de supermarkten. De supermarkten moeten dan 
wel mee willen werken hieraan. Versturen we eenmalig een 
introductiepakket huis-aan-huis, dan bedragen de kosten daarvan circa € 
4.000 ex BTW.  
 

5. We hebben onze burgers voorzien van de gratis bakjes voor 
keukenafval. Vraag is waar de groene verteerbare zakjes te koop 
zijn die er in zouden moeten? dit schijnt niet duidelijk te zijn. 
 

Hierover staat een document op de website. Om dit beter vindbaar te 
maken, hebben we deze informatie (tijdelijk) op de voorpagina van de 
website geplaatst.  
 

6. We constateren dat er een toename is van de bijplaatsingen bij 
het ophaalpunt aan de Oude Baan. Ook in Offenbeek wordt dit 
gesignaleerd. Graag een update betreffende de inspanningen 
m.b.t. handhaving. 

 
Hierover staat een document op de website. Om dit beter vindbaar te 
maken, hebben we deze informatie (tijdelijk) op de voorpagina van de 
website geplaatst. 
 
 
 

 
  
  
  
Portefeuillehouder* Ton Reijnders 
  
Afhandeling* 28 februari 2018 
 
 


